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To:

Cc:

From:

Sent: Mon 10/5/2020 1:24:29 PM

Subject: RE: verandering in berekening van aantal besmettelijken

Received: Mon 10/5/2020 1:24:30 PM

@rivm.nl]

De Ris 1.17 (1.12 - 1.21) gebaseerd op meldingen in Osiris. Ik voorzie niet dat we binnenkort weer teruggaan naar

ziekenhuismeldingen, omdat die in Osiris verlaat/incompleet zijn en die in NICE de eerste ziektedag van de

patiénten missen.

trom: IEEE SEERiv.
Sent: maandag 5 oktober 2020 15:17

To: < 5.1.2e @rivm.nl>

ce TIES co. EE SEE.EEN
@rivm.nl>

Subject: RE: verandering in berekening van aantal besmettelijken

Hoera!

Gaat de R berekening binnenkort ook over naar ziekenhuisopnames of blijft het op basis van het aantal meldingen?
En wat is de bandbreedte deze week?

Groet, [ERE]

From:[IECEECSNNCEE o civn.n>
Sent: maandag 5 oktober 2020 15:14

rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: verandering in berekening van aantal besmettelijken

ra

IEEWe hebben wel een R waarde deze week, hij is 1.17. Misverstand denk ik.

De verandering betreft alleen aantal besmettelijken. Daar gaan we om naar een nieuwe methode, en het is goed dit

te melden. We zijn bezig dit af te stemmen met VWS Dashboard, hun communicatie personen zijn al op de hoogte.
Ik ga even naar de sitrep kijken wat we daar kunnen doen, en we proberen de uitleg goed op papier te krijgen voor

iedereen.

Vriendelijke groeten,

From: 5.1.2e rivm.nl>

Sent: maandag 5 oktober 2020 12:57

To: 5.1.2e rivm.nl>

co: IRAE rivn.nl>;[EETCE o vin 01>
Subject: RE: verandering in berekening van aantal besmettelijken

Ik ben bezig met het voorbereiden van de wekelijkse duiding. Daarin hebben wij de laatste weken steeds het aantal

besmettelijke personen opgenomen en de R. Nu hoor ik van EEF dat er ook geen R is deze week, omdat ook bij
de R van aantal positieve testen weer naar ziekenhuisopnames wordt overgegaan. Dat was te verwachten.

Echter.. ik wil toch nog heel graag de R opnemen (op basis van berekening positieven) deze week. Daarbij kan ik de

aankondiging opnemen dat vanaf volgende week de R berekend wordt op basis van ziekenhuisopnames.

Om het ineens niet te doen leidt tot vragen.

Hartelijke groet,



959602

Sent: maandag 5 oktober 2020 10:23

rivm.nl>; <l 51.2e

@rivm.nl>; rivm.nl>;

Subject: FW: verandering in berekening van aantal besmettelijken

@rivm.nl>;
arivm.n!>; EEE

Alvast ter info. Ik ga wel even metf:BAFLN kijken wat er qua comm nodig is.

From:[ICEECSINCRED o civin.o >
Sent: maandag 5 oktober 2020 08:31

@rivm.nl>

rivm.nl>@rivm.nl>;

Subject: verandering in berekening van aantal besmettelijken

Ha

We gaan de berekening van het aantal besmettelijken veranderen. Reden hiervoor zijn de hogere aantal

ziekenhuisopnames (we hoeven geen meldingen meer te gebruiken) en het beschikbaar komen van de tweede golf
van de Pienter corona studie (inclusief nieuwe bepalingen van de samples in de eerste golf). De aantallen

verschuiven fors. Dit leidt vast tot vragen, maar bij de sitrep staat er altijd duidelijk bij dat de methode in

ontwikkeling is.

Het plan is om deze week geen nieuwe berekening te geven, wel de verandering aan te kondigen, en volgende
week met de nieuwe berekening te komen.

Moeten we nog iets voor communicatie afstemmen, voorbereiden?

Vriendelijke groeten,


